
OB PISMU KS RUDNIK

Otroško igrišče na lokaciji
Spodnji Rudnik

V preteklih sedmih letih smo stanovalci ulice
Spodnji Rudnik že štirikrat konkretno izrazili na-
$o pripravljenost, da na parceli 2426/1 (takrat še
last Kregar Alojza, Štepanjska c Sa) uredimo z
nrbanistU-niiii načrtom planirano otroiko igritte
ozr. rekreativno površino. Za osvežitev spomina
prilagamo kopije teh dokumentov.

Našim pravočasnim opozorilom navkljub pa je
celotno omenjeno parcelo v izmeri 2800 kvadrat-
nih metrov medtem nekdo na občini dovolil pro-
dati drugemu zasebniku (NERED JANEZU, av-
toprevozniku iz Logatca in njegovi ženi, ki stanuje
v sosednji ulici Br. Martinec 7), ki na tej parceli
pripravlja parkirišie in garaže za svoj avtobus in
težko gradbeno mehanizacijo (dva bagra). V letu
85 in 86 je tov. Nered na tej nezazidljivi parceli
postavil dve večji baraki, zgradil velik izvennivoj-
ski dovoz iz svoje, višje ležeče parcele, posekal
nekaj velikih dreves, hudo poškodoval telefonski
priključek za vso dolino in ob uporabi ceste Sp.
Rudnik I (širina 3,5 m) za prevoze z avtobusom in
bagri poškodoval cestišče.

Glede na to, da krajevna skupnost našim pis-
nim in ustnim intervencijam navkljub še ni storila
nič konkretnega za doseeo cilja, t. j . UREDITVE
OTROŠKEGA IGRIŠCA na ogromni, za ta na-
men določeni parceli, se ponovno obračamo na
svet KS z zahtevo, da se ukrepa takoj v smeri
rešitve tega problema:

- da se takoj prenehajo posegi, ki bistveno
spreminjajo parcelo 2426/1

- da se takoj prične postopek za pridobitev te
parcele v družbeno last

- da sc omogoči delavoljnim prebivalcem kra-
jevne skupnosti Rudnik urediti igrišče. Ustna za-
gotovila s strani uradnih predstavnikov SO Lj.
Vič-Rudnik, da se bo širši interes krajanov tega
območja odrazil v ustreznih ukrepih je predsednik
KS tov. Virant Marjan že dobil na razgovoru o
tem problemu na občini, zato smo toliko bolj
nezadovoljni nad zavlačevanjem pri reševanju te
zadeve.

Mladina in krajani ulice Sp. Rudnik I insistira-
mo na pozitivni rešitvi in izgradnji igrišča iz pre-
prostega razloga, ker daleč naokoli ni nobene
možnosti za rekreacijo otrok in odraslih in ker
smo priče vsakodnevnih nesreč otrok, ki iščejo
igro in zabavo ob nevarni Dolenjski cesti, kar je
razvidno iz varnostne ocene za občino Lj. Vič-
Rudnik za preteklo obdobje.

Ker gre pri tej akciji za vitalni družbeni interes
širše okolice (najmanj 200 hiš gravitira na to igriš-
ie), se ne bomo več zadovoljili s pavšalnimi odgo-

• vori in odlašanjem ter pričakujemo hitro in kon-
kretno akcijo ustreznih organov v krajevni skup-
nosti, vse v želji, da bi se izognili nepotrebnim
napetostim v soseski.

Tovariško vas pozdravljamo stanovalci okolice
parcele 2426/1 (na posebnem listu podpisi).

Stališča in mnenje
izvršnega sveta

To pismo so omenjeni stanovalci v aprilu posre-
dovali svetu krajevne skupnosti Rudnik, v ved-
nost pa tudi našemu uredništvu, saj je naše glasilo
o tej problematiki pisalo že lanskega junija.

Ker je o tem razpravljal tudi občinski izvršni
svet posredujemo informacijo z njegove seje 7.

maja. Sicer pa se je izvršni svet s to problematiko
seznanil prvič avgusta lanskega leta na skupnem
razgovoru s predstavniki krajanov in KS Rudnik.
Takrat je bilo ugotovljeno, da je bil promet oprav-
ljen, da skupinska lokacijska dokumentacija ni
prava podlaga za uvedbo postopka za razglasitev.
Dogovorjeno je bilo, da se izgradnja otroškega
igrišča vključi v plan KS ter plan občine in da se s
predstavniki ZIL TOZD Urbanizem - Luz pripra-
vi predlog dopolnitcv zazidalnega načrta. Izvršni
svet in ZIL TOZD Urbanizem LUZ sta sklenila
pogodbo za izdelavo zazidalnega načrta v sklopu
katerega se nahaja tudi predmetno igrišče. Glede
na novo sprejeto zakonodajo o problematiki pro-
storskih izvedbenih aktov je ZIL TOZD Urbani-
zem - LUZ obvestil Komite za urejanje prostora
in varstvo okolja, da pogodbeni znesek ne zadoš-
ča več in ga je treba dopolniti v smislu nove
zakonodaje. Sedaj je predlog za aneks k pogodbi
izdelan v dveh variantah in sicer prvi znaša 7 drugi
pa 12 milijonov dinarjev.

S te plati je situacija torej spremenjena. Zato je
izvršni svet smatral, da naj se KS Rudnik čimprej
izreče glede namembnosti te parcele in pripravle-
nosti, da prevzame investitorstvo. Pri obravnavi
programa izdelave prostorskih izvedbenih aktov
pa naj se ta problematika prouči glede na to, da je
nova zakonodaja povzročila bistveno podražitev
zneska za izdelavo tega zazidalnega načrta. Odto-
čitev v obliki prisilnega prenosa lastninske pravice
bo sprejeta na podlagi odločitve KS in programa
izdelave zazidalnega načrta. Ponovno pa je izvršni
svet opozoril Mestno upravo inšpekcijskih služb
na prenos lastništva in na zazidalne oziroma priča-
kovane posege v prostor na tej parceli s strani
novega lastnika.


